



交通部航港局航船布告

中華民國 115 年 7 月 22 日

20260447 CANDLE 海纜系統建設計畫- 海纜勘測作業自115年08月01日起至115年08月31日期間進行。作業範圍、承攬廠商、作業船舶、航行路線與相關聯繫人員資訊詳附件。各航行船舶請注意航行以策安全。

依 據 內政部115年7月20日台內地字第1150128560號函

說 明 中華電信股份有限公司網路技術分公司辦理「CANDLE海纜系統建設計畫」第二階段海纜勘測作業，作業期間為115年8月1日至8月31日，作業海域位於頭城-12浬領海外界線範圍內，航行船舶請提高警覺並注意避讓作業船舶。

位 置 CANDLE S8
(C1) 北緯 24°51'19.26"，東經 121°51'25.02"
(C2) 北緯 24°51'30.24"，東經 121°52'18.66"
(C3) 北緯 24°51'52.26"，東經 121°54'06.6"
(C4) 北緯 24°52'53.7"，東經 121°56'22.2"
(C5) 北緯 24°53'08.04"，東經 121°57'15"
(C6) 北緯 24°53'20.94"，東經 121°57'57.84"
(C7) 北緯 24°53'35.34"，東經 121°59'07.74"
(C8) 北緯 24°53'03.48"，東經 122°00'46.14"
(C9) 北緯 24°52'44.22"，東經 122°01'20.76"
(C10) 北緯 24°53'25.2"，東經 122°08'10.68"

交通部航港局
局長 葉協隆



NOTICE TO MARINERS Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

July 22, 2026

20260447	CANDLE Submarine Cable System Route Survey will carried out from From August 1, 2026 to August 31, 2026. Mariners are advised to navigate with caution in the area.
Source	Ministry of the Interior, Letter No. Tai-Nei-Di-Zi 1150128560 dated July 20, 2026.
Details	Chunghwa Telecom Co., Ltd. Network Technology Group will conduct route survey operations for the CANDLE Submarine Cable System from August 1 to August 31, 2026, in the waters between Toucheng and the 12 nautical miles outer limit of the territorial sea. Actual operations may be adjusted subject to weather and sea conditions. Mariners are advised to navigate with caution and keep well clear of the survey vessel.
Position	CANDLE S8 (C1) N 24°51'19.26", E 121°51'25.02" (C2) N 24°51'30.24", E 121°52'18.66" (C3) N 24°51'52.26", E 121°54'06.6" (C4) N 24°52'53.7", E 121°56'22.2" (C5) N 24°53'08.04", E 121°57'15" (C6) N 24°53'20.94", E 121°57'57.84" (C7) N 24°53'35.34", E 121°59'07.74" (C8) N 24°53'03.48", E 122°00'46.14"

(C9) N 24°52'44.22", E 122°01'20.76"

(C10) N 24°53'25.2", E 122°08'10.68"

Maritime and Port Bureau, MOTC
Director General Yeh Hsieh-Lung